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Secretarieel Jaarverslag 2024 
     Het jaar 2024 in vogelvlucht 
 

 
 
Januari 
Het nieuwe jaar met nieuwe uitdagingen, het begon met de Nieuwjaarsreceptie op 4 januari in het 
Gildehuis, deze kon zich wederom verheugen in een goede opkomst. De voorzitter keek terug op een 
druk jaar waarin de gezondheid van het koor een zorg blijft, maar gelukkig zijn er weer nieuwe leden 
aangetrokken waardoor het koor nieuwe energie kreeg. 
Ook de gewijzigde regels omtrent lidmaatschap hebben gezorgd voor nieuwe leden bij het 
Knollenkoor, waardoor er weer volume en een betere sfeer is gekomen. 
Jos overhandigde 4 koorleden Theo Rutte, Rob Schoonderbeek, Danny van Houttum en Theo Zuidema 
hun oorkonde voor hun 10 jarig lidmaatschap. 
Tevens werd er stil gestaan bij het afscheid van diverse leden door diverse redenen, zo ook van Theo 
Zuidema die door zijn afnemende gezondheid moest stoppen met zingen bij Apollo. Op 18 januari 
werd door Theo Zuidema nog eenmaal koek bij de koffie aangeboden als afscheid en dank voor de 
fijne jaren. Theo heeft ook jaren gezorgd voor geweldige muzikale ondersteuning op de achtergrond en 
in de muziekcommissie, we zullen hem missen. 
Op 16 januari heeft het eerste Algemeen bestuursoverleg plaatsgevonden, helaas overleed op die dag 
ook oud-lid Toon Roest.  
De secretaris Philip Parlevliet heeft op 30 januari bij Ruud Verburgt thuis de oorkonde van 25 jaar lid 
afgegeven, samen met een bloemetje voor zijn vrouw. Ruud heeft per 01-10-2023 zijn lidmaatschap 
vanwege gezondheid moeten beëindigen, maar hij is direct vriend geworden. 
Tevens was het in januari voor dirigent Hans van Rutte tijd om aan zijn liesbreuk geholpen te worden, 
hij werd 2 oefenavonden waargenomen door onze pianist Marius 
 
Februari 
Het knollenkoor begon met een optreden in Vinkeveen in het zorgcentrum Careyn, het is een eind 
rijden, maar de sfeer en de zaal is daar fantastisch en het optreden telkens weer een feestje voor 
iedereen. 
Op dinsdag 27 februari was Algemene Leden Vergadering (ALV) in het Gildehuis, deze verliep een 
stuk prettiger dan in 2023 waarbij veel onvrede over de wisselingen van het repertoire en de repetities 
was. De rust was bij het koor een beetje teruggekeerd na een goed Kerstconcert en er waren weer 
nieuwe leden die ook na het wervingsproject zijn gebleven, kortom een positieve sfeer. 
Jos Kleverlaan heeft de taken overgenomen van Theo Zuidema en introduceerde tevens een handige 
oefenmethode Coria, hier is iedereen erg content mee. Tevens worden er voornemens gemaakt om 
weer een koorreis te organiseren. 
De zorg over het aantal afnemende vrijwilligers voor bestuur en diverse functies blijft echter 
onverminderd hoog en men hoopt door het terugbrengen naar 5 bestuursleden en het instellen van 
werkgroepen de nood iets te verminderen. Maar ook daar moeten zich wel mensen voor blijven 
aanmelden! 
De voorzitter hanteerde een spreuk; alles zelf doen is optellen, Samenwerken is vermenigvuldigen. 
De boodschap van het bestuur: HET BESTUUR IS ER VOOR DE VERENIGING MAAR ZONDER 
DE LEDEN GAAT HET NIET, WE ZULLEN SAMEN DE KLUS MOETEN KLAREN.  
 
Maart  
Het leek even een rustige maand te worden, maar Coen de Winter nam helaas onverwacht afscheid van 
het koor om samen met zijn vrouw in een gemengd koor te gaan zingen, hoezo dan? Helaas zou hij in 
2024 niet de enige zijn die het koor heeft verlaten, sommige moesten door hun gezondheid afzeggen, 
maar er waren er dus ook die door andere redenen afscheid hebben genomen. 
 
April  
De maand van het voorjaar en meestal het betere weer, gelukkig waren er voor Apollo deze keer geen 
noemenswaardige incidenten en konden we onder leiding van de dirigent gewoon weer lekker zingen 
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en voorbereiden voor het voorjaarsconcert. 
De knollen hadden op 13 april het Smartlappenfestival in Amersfoort, het weer en de sfeer stonden dit 
jaar wederom garant voor 3 optredens en een super gezellige dag. Het begon drukbezocht  in de 
Langestraat, daarna intiem in de tuin van het St Pieters en Bloklandsgasthuis en het eindigde in de tent 
op het enthousiaste Havik. Kortom het smartlappenfestival is een leuke traditie geworden die we nog 
lang hopen te kunnen doen. 
 
Mei 
In mei leggen alle vogels een ei en Apollo een voorjaarsconcert, er moest dus hard geleerd en gewerkt 
worden door de koorleden deze maand.  
Op zaterdag 4 mei was een extra studiemorgen voor Apolo, want het koor had toch nog wel wat extra 
oefening nodig voor een goede uitvoering van het voorjaarsconcert op 24 mei. De inzet werd beloond 
want het was een mooie uitvoering met gastoptreden van Mezzosopraan Veerle Sanders en het werd 
gepresenteerd door de altijd frivole Mylou Mazali. Het was tevens het laatste concert bij Apollo van 
het oudste koorlid, Karel Boom, jammer maar hij gaat naar zijn dochter in Apeldoorn verhuizen. Hij 
blijft gelukkig wel een (ouwe trouwe) vriend van Apollo en bezoeker van de concerten. 
De knollen hadden 9 mei weer een optreden op de traditionele Oude Ambachtenmarkt, tenminste: dat 
dachten ze. Door de langdurige regens was het terrein onbegaanbaar en zag de organisatie zich op het 
laatste moment genoodzaakt het evenement af te gelasten. 
Op 18 mei was er het door Apollo georganiseerde Korenfestival in de feesttent aan de Birkstraat, zoals 
altijd een oergezellig feest met 4 diverse koren. Uit Doorn “ManOverBoord”, uit Veenendaal “Voor 
Anker” en uit Soest de “Eemmeerminnen” en natuurlijk het Knollenkoor. Al met al was het zeer 
geanimeerd,  enthousiast en geslaagd, de koren kregen de tent regelmatig gezellig mee en menig 
polonaise ging door de tent. Het was een heerlijk geslaagd evenement waar men onder het genot van 
een drankje nog even bleef nagenieten.  
Op 28 mei was er ook nog een optreden voor het knollenkoor in Daelhoven, het werd een gezellige 
meezing middag op het zonnige en volle middenplein. 
 
Juni 
Voor het mannenkoor een reguliere maand zonder noemenswaardige incidenten of evenementen, 
gewoon lekker oefenen met populaire liederen. Het Knollenkoor trad op 29 juni op in het Enkhuis. 
 
Juli 
Op 6 juli was er de traditionele seizoen afsluiting met partners, een fietstocht met BBQ. 
De tocht ging richting Baarn en terug door de prachtige weilanden, maar dit ging gepaard met 
“winderig” weer en deze kwam van opzij of volop de kop. Was dus aardig afzien voor de gemiddelde 
niet elektrische fietser, maar dankzij de groepssfeer en de verzorging bleven de deelnemers 
gemotiveerd. De fietstocht en quiz kende verschillende winnaars, maar Philip Parlevliet werd uitgeloot 
om het volgend jaar te organiseren. De BBQ was weer goed verzorgd en er was ruim voldoende zodat 
iedereen na afloop voldaan en tevreden naar huis ging. Het was echt vakantiesfeer en vakantietijd want 
op 10 juli was de laatste Knollen repetitie. 
Bij de laatste kooroefenavond op 11 juli trakteerde Philip op gevulde koeken en daarna wenste Hans 
iedereen een goede en mooie vakantie en hoopte iedereen op 29 augustus weer gezond terug te zien.  
 
Augustus 
Bij het Houthakkersfeest op 17 augustus was het Knollenkoor weer in grote getalen aanwezig, van 
vakantie-perikelen had het koor blijkbaar geen last want de opkomst was groot, het weer was geweldig 
en de Knollen stonden op een prima plek naast de Foodtruck en tegenover de drankenverkoop. Alleen 
waren er wat aanloopproblemen bij Jan Roels, het bleek te liggen aan een lege batterij van zijn 
microfoon, maar daarna liep alles heerlijk, genieten dus volop. 
Bij het st Joseph in Hilversum hadden ze een verzoek om een optreden van een klein knollenkoortje 
ingediend. Jan vond dat niets maar Hans vond het prima en met 6 zangers en een accordeonist hebben 
we de primeur van het “kamerkoor” met glans doorstaan en is het zeker voor herhaling vatbaar. 
De eerste repetitie voor Apollo was op 29 augustus en er werd al een start gemaakt met het 
Kerstrepertoire, even wennen weer maar heerlijk gezongen. 
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September 
Op zaterdag14 september was het voor de Knollen weer een mooie dag op de Soester Podiade, een 
door de gemeente georganiseerd cultureel evenement, op verschillende locaties aan de van 
Weedestraat. Dit waren optredens met zowel muziek als dans en van jong tot oud, leuk, kleurrijk en 
afwisselend echt top.  
Het Knollenkoor had 28 september burendag bij Marienburg. Dit had nogal wat voeten in aarde aan 
het begin, de muziekinstallatie was niet in orde en het weer werkte ook niet echt mee, regen!! 
Gelukkig had de koorleider Gert van der Linden een paar terrasparasols bij de buren geleend zodat het 
koor enigszins droog bleef en kon doorzingen. De sfeer en de muziek heeft er in elk geval niet onder 
geleden. Ook de accordeonisten Jan en Hans hebben zich van hun beste kant laten zien want de liedjes 
werden enthousiast ontvangen en meegezongen. 
Op een oefenavond kwam de drummer van het knollenkoor, Wink, met de vraag of wij als koor het 
leuk vinden om een toetsenist en bassist te laten komen kijken. Hij had hen gevraagd tijdens een 
Jamsessie en ze waren geïnteresseerd. Dat was geen vraag aan dovemans oren, iedereen was gelijk 
enthousiast, dus laat maar komen 

Oktober 
De BOM, 3 oktober de eerste zangavond in oktober komt de dirigent Hans van Rutten met de 
mededeling dat het komende Kerstconcert zijn laatste bij Apollo zal zijn. De reistijd Haarlem–Soest 
gaat hem na 16 jaar lang parten spelen, ook privé is er wat veranderd. Hij wilde voorkomen dat hij 
met tegenzin zou gaan werken en ging dus op zoek naar een nieuwe uitdaging. Oeps dat was even 
slikken voor iedereen. 
12 oktober was er voor de vrijwilligers van Apollo een gezellige bijeenkomst in het Gildehuis. Met 
een bedankwoord van de voorzitter, een loterij en een klein tasje met een bedankje en een bluetooth 
muziekboxje om thuis te kunnen luisteren. Uiteraard was de bar hierbij geopend en stroomde de tap 
lekker door, wat bijdroeg aan de gezelligheid.  
Op 16 oktober was er in het Enkhuis een 80-ste verjaardag en daarvoor waren de Knollen gevraagd om 
het feest te ondersteunen. Het was geweldig te ervaren zoals het daar telkens gewaardeerd wordt, door 
de bewoners en hun gasten. 
Blijkbaar was het tijd voor verandering ook bij de knollen, want 16 oktober kwamen Jos en Paul even 
kijken, het bleek een leuk stel muzikanten en het klikte. Ze gingen langzaam inspelen en de bassist Jos 
van den Broek tokkelde er vanaf de eerste keer al heerlijk op los. Paul Link speelde alleen Blues en 
had initieel geen gevoel bij het Nederlandse lied, maar gaandeweg is hij het steeds leuker gaan vinden. 
Initieel speelde hij op het keyboard alleen maar zachtjes op de achtergrond mee, maar het klinkt 
veelbelovend en wordt vervolgd!! 
 
November 
De maand begon op zondag 3 november voor de knollen in de kerkzaal van de Rank met Choirload, 
de vorige jaren heette het Koren3daagse, maar de organisatie gooide het roer om omdat er te weinig 
publiek op af kwam. De verwachtingen waren initieel niet zo hoog gespannen en Apollo heeft het 
mannenkoor maar niet meer laten meedoen, daar de sfeer niet passend was. Nu bleek de nieuwe opzet 
een verrassend leuk concept te zijn en het werd een erg gezellig en muzikaal spektakel, waarbij de 
koren elkaar na 15 minuten op het podium telkens aflosten. Voor herhaling vatbaar dus. 
14 november was een dag waar de een ging en een aspirant dirigente kwam, Danny van Houttum 
bleek al langer niet lekker in zijn vel te zitten door wat strubbelingen in het koor. Deze avond werd het 
knelpunt niet vriendschappelijk uitgepraat, maar zegde hij per direct op en kwam zijn boeken, pak en 
knollenpak inleveren, hij stopte per direct. 
Dit was voor de voorzitter een extra lastig pakket, er was geen tijd om iets uit te praten want de eerste 
sollicitatie, Anne Stokman kwam voor een proefles en een gesprek. De dirigente mocht direct op de 
bok, even inzingen, losmaken en 2 liederen oefenen namelijk The Rose en Klinge, Lied, lange nach. 
Het mannenkoor reageerde zeer positief op haar, er was zeker geen afkeuring te bespeuren en al waren 
ze verrast dat er een vrouw kwam, men vond haar kundig en verrassend zelfverzekerd. 
De volgende week, 21 november was het Jaap Westerink die, na ruim 26 jaar om 
gezondheidsredenen ook zijn lidmaatschap opzegde! 
Oef schrikken, dit gaat wel heel hard de verkeerde kant op met de koorleden. 
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December 
Woensdag 11 december was er voor de Soester-knollen een vroegtijdige ledenvergadering. 
De belangrijkste reden voor de vergadering was de bestuurswisseling, Bert Hilhorst wordt in 2025 al 
80 jaar, en heeft daarom besloten zijn bestuursfuncties gefaseerd neer te leggen. Philip Parlevliet 
neemt zijn taak als bestuursvertegenwoordiger over en Paul  Huisman neemt de rol van Barhoofd over. 
Bert stapt nog niet helemaal overal uit, maar wel als coördinator van de diverse gebieden.  
#Bert je was altijd en overal duidelijk aanwezig, bedankt voor je inzet.  
Ook onze trouwe assistent Sjaak Stolk moest vanwege privé omstandigheden uitkijken naar een huis 
in de regio Eindhoven. Zijn taken worden grotendeels overgenomen door Rob Schoonderbeek. 
Namens het hele knollenkoor werd Sjaak een envelop met inhoud aangeboden als dank voor zijn 
trouwe en onopgemerkte ondersteuning bij elke oefenavond en optreden. Al jaren was Sjaak 
belangeloos aanwezig, Sjaak je was en blijft een KANJER, bedankt. 
December stond ook in het teken van Koert Adam, initieel gaf hij aan uitbehandeld te zijn maar hij 
bleef zingen bij de knollen. Begin december werd hij echter opgenomen in hospice ”de Luwte”  te 
Soest. Daarna ging het snel helaas, het was uniek dat hij in het knollenpak opgebaard wilde worden en 
nog bijzonderder was, dat 28 december  het knollenkoor op zijn crematie de kist naar binnen heeft 
gedragen en ‘Wees zuinig op mijn meissie’ van André Hazes heeft gezongen. Koert R.I.P. 
Donderdag 12 december was de Generale Repetitie van het Kerstconcert, aan het begin gaf Ton 
Vredenbregt bij Jos Sesink en de bestuursleden te kennen dat ook hij zijn laatste Kerstconcert komt 
zingen, nee hè! De taken bij het bestuur legde hij per direct neer en als koorlid zegde hij op per 31-12-
2024.  
De 2 Kerstconcerten waren 13 en 14 december in de Rank, dit ging gepaard met emotie, gezonde 
(in)spanning en concentratie. De emotie werd veroorzaakt door het onverwachte bericht van het 
overlijden van de vrouw van Henk Veldman, onze vaste organist. Henk moest daardoor afhaken. 
Marius heeft hem op knappe wijze vervangen door beurtelings het orgel en de piano te bespelen. 
Dit jaar waren er geen solisten, maar wel 2 groepjes zangers die als kwintet de sterren van de hemel 
zongen bij Panis Angelicus en Cantique de Noel. Het was 3 dagen flink aanpoten voor iedereen, maar 
het werd een waardig afscheidsconcert voor Hans van Rutten. 
Afsluitend was er op 20 december nog een optreden in Molenschot, de opkomst was redelijk, zowel 
qua publiek als zangkoor, maar de kwaliteit van zang en muziek blijft door de slechte akoestiek een 
probleem. Dit was tevens de laatste zangactiviteit voor het koor in 2024. 
 
2. Bestuurlijke activiteiten.  
• Het bestuur hield 8 keer een vergadering met het algemeen bestuur.   
• 30 januari heeft het bestuur met partners een gezellige avond in bowlingcentrum Overhees 

doorgebracht, waar onder het ballenwerpen en grillen de beslommeringen van Apollo werden 
geëvalueerd. In de 2e helft van het jaar zijn de jongste bestuursleden door motivatie gebrek 
gestopt, helaas ook als lid. 

  
3. Samenstelling bestuur 2024.  

Voorzitter    : Jos Sesink    01-01 <>   31-12  
Secretaris    : Philip Parlevliet           01-01  <>   31-12 
Penningmeester  : Frans Sebel    01-01 <>   31-12  
Bestuurslid    : Danny van Houttum  01-01 <>   01-11  
Bestuurslid    : Bert Hilhorst   01-01 <>   31-12    
Bestuurslid    : Ton Vredenbregt  01-01 <>   01-12  

  
4. Muzikale (bege)leiding.  
• De koorleiding was in 2024 in handen van Hans van Rutten, per 1 november heeft hij aangegeven 

begin 2025 te willen stoppen bij Apollo.   
• De vaste begeleider/inval dirigent in 2024 was gelukkig nog steeds de immer vingervaardige 

pianist Marius van der Kuijl.   
• Het Knollenkoor stond in 2024 onder algemene leiding van dirigent Gerard Overbosch, Gert van 

der Linden was koorleider en de muzikale begeleiding was door accordeonisten Jan Roels, Hans 
van den Boogaard en Wink Abbink op drums. In oktober zijn Jos van den Broek (bas) en Paul 
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Link (keyboard) komen kijken en op de achtergrond speelden ze al gezellig mee bij de 
oefenavonden. 
Voor het materiaal en geluid zorgde Sjaak Stolk maar i.v.m. zijn verhuizing is dit per 1 december 
2024 overgenomen door Rob Schoonderbeek. 

  
5. Evenementen-, papier- en barcommissie.  

Een kleine groep mannen onder leiding van (terugtredende) Bert Hilhorst reed enkele vaste routes 
en daarnaast op afroep, om papier in te zamelen. Per 1 oktober is Paul Huisman de coördinator 
geworden, dat ging hem al goed af. 
Papierophalers: Gert v d Linden, Paul Huisman, Henk Pronk, Martien de Bruin, Ton van 
Daatselaar, Philip Parlevliet en Bert Hilhorst  
Samenstelling evenementen commissie 2024: Ton van Daatselaar (coördinator), Paul Huisman en 
vacature door uittreden Ton Vredenbregt. 
Samenstelling barcommissie 2024: 
Bert Hilhorst (coördinator), Gert v.d. Linden en Paul Huisman maar Bert is langzaam zijn 
verantwoording aan het overdragen om per 31-12-2024 te stoppen. Ton Daatselaar heeft al een 
assistent rol vervuld en is per 1 december 2024 beheerder van de digitale kas (het pinapparaat) 
geworden 

 
6. Muziekcommissie mannenkoor.  
De commissie kwam dit jaar 2 x bij elkaar met de dirigent (6 april en 29 juni). Samenstelling 2024:  

Danny van Houttum    01-01  <>  01-05  
Jos Sesink (tenor 1/v.a. 01-05 voorzitter)     01-01  <>  31-12  
Toon van der Linden (tenor 2)   
Gert de Bruijn (bariton) 
Max van Buiten (tenor 1) 
Jos Kleverlaan (bas) 
Hans v. Rutten (op uitnodiging)  

  01-01  <>  31-12 
01-06  <>  31-12 
01-06  <>  31-12 
29-06  <>  31-12 

  
7. Muziekcommissie Knollenkoor.  
In 2024 was deze commissie als volgt samengesteld:  

Gerard Overbosch (VZ)  01-01 <>   31-12 
Dick den Oude                01-01 <>   31-12  

 Toon van der Linden      01-01 <>   31-12  
 Theo Rutten        01-01 <>   31-12 
              Jan Roels (op uitnodiging)  
 
8. Stemvork  
In juli en december werd weer een Stemvork uitgebracht. Jos Sesink was en is nog steeds het enig 
overgebleven redactielid. Oproepen om aanvulling van de redactie leverden gelukkig wel wat stukjes 
op. Aan het decembernummer werkte Dirk de Wild mee als redactielid met de portefeuille 
mannenkoor. Max van Buiten meldde zich in december aan als redactielied met de portefeuille 
Knollenkoor. 
  
9. Samenstelling Soester Mannenkoor Apollo over 2024:  
Het mannenkoor startte dit jaar op 1 januari met 57 leden. Het knollenkoor is door de gewijzigde 
voorwaarden ondanks wisselingen gelijk gebleven op 23. Door opzegging en overlijden resulteerde dit 
in een schamel totaal aantal leden van 48 per 31 december 2024. 
  
De samenstelling van de stemgroepen was op 1 januari als volgt:  
                       2024  2025   
tenoren 1          :  9            7   
tenoren 2          :  9     8  
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baritons          : 21     17  
bassen  
Knollen (sec)          

: 13     11 
:  5             5 

leden die niet zingen  :  0   0     
totaal           : 57     48  
 
 
Voor verslag: Philip Parlevliet    
 
  
Aldus vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering van het Soester Mannenkoor Apollo:  
Soest, 12-03-2025,  
  

  
P.J. Parlevliet 
Secretaris    


